
For 6 år siden fandt jeg en ecig, og startede mit første skridt ind i damp verdenen. 6 år er gået og 

udviklingen har været stor, og vi er blevet mange der har fundet vejen væk fra cigaretterne den vej, 

verden over ! 

 

Nu vil i stoppe den udvikling, med indførelser af skyhøje afgifter, som dermed, vil lukke mange 

små selvstændige erhvervsdrivende.Troede netop det var nye iværksættere i efterlyste i vores 

Danmark...... 

 

Tankene må max være på 2 ml, også dette vil være et tilbageskridt af de allerede gode tanke der 

findes og benyttes af mange dampere. 

 

Undre mig over jeres ide om overregulering af disse produkter, som så mange har haft stor glæde 

af. 

 

Mvh Annette V Hansen  
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